
PROTOKOt Nr XLV/2018 

Obrad XLV Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytej w dniu 28 maja 2018r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400
, a zakonczyty si~ 0 godz. 1500

. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj . 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu 

do protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia : 

1. 	 Otwarcie Obrad XLV Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Kotun 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2017 rok. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie udzielenia Wojtowi Gminy absolutorium z tytutu wykonania bu

dzetu za 2017 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie odst~pstwa od zakazu spozywania napojow alkoholowych 

w okreslonym miejscu publicznym na terenie Gminy Kotun. 

8. 	 Podj~cie uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie powierzenia Miastu Siedlce prowadzenia 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Kotun. 

9. 	 Informacja Przewodniczqcego Rady. 

10. Dyskusja, sprawy rozne. 

11. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

12. Zamkni~cie Obrad XLV Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XLV Sesji Rady Gminy Kotun . 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych Jana Kucia, Wojta 


Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, 


Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wojt Grzegorz Goral zgtosit wycofanie z porzqdku obrad projektu uchwaty w sprawie zmiany WPF 


Gminy Kotun na lata 2018-2026 oraz autopoprawk~ dotyczqCq nazwy projektu uchwaty wymienionej 


w punkcie 7. Nowe brzmienie tego projektu uchwaty to: uchwata w sprawie odst~pstwa od zakazu 


spozywania napojow alkoholowych w okreslonym miejscu publicznym na terenie Gminy Kotun . 


W zwiqzku z propozycjq zmiany porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak zarzqdzita 


gtosowanie jawne w tej sprawie. Zmiana porzqdku obrad zostata przyj~ta jednogtosnie (za-15) 


w gtosowaniu jawnym. Przedstawiono nowy porzqdek obrad . 


Ad pkt . 3 


Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 




1. 	 Wydatem 35 decyzje, 8 zarzqdzen ,21 postanowien. 

2. 	 Coraz bardziej widac post~p w przebudowie drogi powiatowej Broszkow - Zeliszew 

Podkoscielny tqcznie z przebudowq mostu na rzece Swidnica. Wykonawca ma czas na 

dokonczenie budowy do konca czerwca br. Mysl~, ze przekroczenia terminu nie b~dzie, bo 

prace post~pujq bardzo szybko i na niektorych odcinkach drogi lezy juz ostatnia warstwa 

asfa Itu. 

3. 	 Przystqpilismy do przebudowy drogi gminnej w Broszkowie . Dzisiaj z Pani q Skarbnik 


podpisywalismy umow~ pomOCOWq na t q inwestycj~. Otrzymamy 100.000 ztotych 


dofinansowania od Pana Marszatka. 


4. 	 Podpisalismy z wykonawcq umow~ na budow~ targowiska w Kotuniu . Jest to tez inwestycja 

dofinansowana ze srodkow unii europejskiej. W czerwcu jest planowane rozpocz~cie robot. 

5. 	 Mamy podpisana umow~ na wykonanie oswietlenia ulicznego w Bojmiu i tutaj planowane 

zakonczenie robot, to koniec sierpnia br. 

6. 	 Zostato wykonane oswietlenie uliczne we wsi t~ki. 

7. 	 Zlecilismy opracowanie projektu modernizacji oswietlenia ulicznego w Zdzarze. Mamy juz 

wst~pnq koncepcj~ wykonania. Jak juz wczesniej informowat na komisji rady w Zdzarze 

zaplanowana jest modernizacja niskiego napi~cia i b~dq demontowane stupy. Stqd tez 

potrzeba budowy kompleksowego oswietlenia ulicznego w tej miejscowosci. 

8. 	 Rozpocz~ty si~ prace modernizacji swietlicy wiejskiej w Broszkowie. Jest to rowniez 


inwestycja dofinansowana ze srodkow pomocowych. 


9. 	 Rozpocz~lismy modernizacj~ oswietlenia ulicznego poprzez wymian~ lamp na terenie catej 

gminy w miejscowosciach, ktore w tym roku obj~ ll ismy dofinansowaniem - w zwiqzku 

z sugestiami cztonkow Komisji Rewizyjnej, aby zakres ten w tym roku poszerzyc. Mielismy 

przygotowany wniosek do Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki 

Wodnej, jednak na wniosek radnych musimy go poszerzyc i dopiero po uwagach ztozymy do 

Funduszu. 

10. 	Rozpocz~lismy nawozenie ttuczniem drog gminnych . W pierwszej kolejnosci nawozimy na te 

drogi, ktore byty obj~te funduszem soteckim. 

11. Zwir juz zostat nawieziony na zaplanowane drogi. Jesli b~dziemy mieli wolne srodki 

a potrzeby jeszcze b~dq wyst~powaty, to postaramy si~ 0 zakup wi~kszej ilosci kruszcu . 

12. W dniu 3 Maja br obchodzilismy bardzo uroczyscie rocznic~ ustanowlienia Konstytucji 3 Maja. 

Uroczystosci rozpocz~ty si~ mszq swi~tq w kosciele parafialnym w Kotuniu, poiniej byto 

ztozenie wiencow pod pomnikiem w Kotuniu a nast~pnie uroczysta akademia przygotowana 

przez Zespot Oswiatowy w Kotuniu. Zaprosit takze wszystkich na obchody Dnia 

Samorzqdowca w dniu 30 maja br. 

- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojecki wspomniat, ze zgtaszat osobiscie Wojtowi napraw~ drogi 

w Bojmiu . Dzisiaj ustyszat, ze drogi zaplanowane zostaty juz naprawione a zgtaszana przez 

niego droga nadal nie jest naprawiona. 

Wojt przypomniat, ze naprawione Sq drogi, ktore byty zaplanowane do remontu w ramach 

funduszu soteckiego. Pozostate mUSZq poczekac na podsumowanie prac. Jesli b~dq wolne 

srodki to wtedy i one zostanq naprawione. 

Wi~cej uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze radni po sesji kwietniowej otrzymali tqczne sprawozdanie 

finansowe gminy, w tym takze sprawozdanie finansowe za 2016r Gminnej Biblioteki Publicznej w 
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Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XLV321.2018 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze zmiana uchwaty 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziataniu 


alkoholizmowi obliguje gminy do podj~cie nowych usta llen w sprawie liczby zezwolen alkoholowych 


wydawanych na terenie gminy, okreslenia lokalizacji punktow sprzedajqcych alkohol. Rada Gminy 


moze takze dokonac ustalen odst~pstwa od tych zasad i wtasnie na dzisiejszej sesj i przedstawiamy 


taki projekt uchwaty. W uchwale wskazane Sq miejsca, gdzie odbywajq si~ coroczne imprezy 


cykliczne i tylko w czasie tych imprez sprzedawany jest tam alkohol. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 


- Radny Michat Adamczyk zapytat, czy tresc tej uchwaty jest ostateczna. 


- Wojt wyjasnit, ze podlega ona zmianom, tak jak kazda inna uchwata. 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV322.2018 w sprawie 


odst~pstwa od zakazu spozywania napojow alkoholowych w okreslonym miejscu publicznym na 


terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze podczas rozmow na Konwencie Wojtow ustalillismy, ze nalezy podpisac 


porozumienie z Miastem Siedlce wprowadzajqce ulgi w przewozach pasazerskich dla naszych 


mieszkancow powyzej 70 roku zycia. Ogolnie zachodzq duze problemy z utrzymaniem transportu 


publicznego na terenie gmin. Wiele przedsi~biorstw wycofuje si~ ze swiadczenia tych ustug. 


Stwierdzilismy razem, ze nie jest mozliwe wykonanie opracowallie strategii dziatania transportu 


publicznego na terenie powiatu do konca tej kadencji, ale od poczqtku kolejnej trzeba si~ t q spraWq 


zajqc. Ogolnie Sq bardzo wielkie problemy z wykonywaniem przewozow publicznych. 


- Radny Michat Adamczyk zapytat kiedy zostanie podpisane porozumienie i od kiedy zacznie 


obowiqzywac. 


- Wojt wyjasnit, ze zmiany planowane Sq od dnia 1.07.2018 r. 


- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski stwierdzit, ze potwierdza si~ to co mowit przed chwil q Pan 


Wojt 0 ktopotach z transportem publicznym. Teraz Sq tylko dwa kursy autobusu linii A. Zapowiadane 


zmiany dotyczq seniorow, ale i pracujqcym trzeba pomoc. 


Wi~cej uwag ani wnioskow nie wniesiono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV323.2018 


Zmieniajqcq uchwat~ w sprawie powierzenia Miastu Siedlce prowadzenia lokalnego transportu 


zbiorowego na terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Przewodniczqca Rady poinformowata, ze wszyscy radni ztozyli oswiadczenia majqtkowe w terminie. 


Zaprosita wszystkich na uroczyste obchody 100-lecia powstania OSP w Kotuniu. Zaprosita wszystkich 


na piknik samorzqdowy w dniu 30 maja 2018 roku. 




Ad pkt. 10 

- Wojt Grzegorz Goral ponowit swoje zaproszenie na Dzien Samorzqdowca oraz obchody setnej 

rocznicy powstania Ochotniczej Strazy Pozarnej w Kotuniu. 

- Radny Jacek Wozny poinformowat, ze Klub Gminny "Iskra Kotun" otrzymat dofinansowanie 

w wysokosci 50.000 ztotych z Urz~du Marszatkowskiego na organizacj~ turnieju wsi. 

Poprosit 0 zgtoszenia druzyn do konca czerwca. Jest opracowany szczegotowy harmonogram 

przebiegu tego turnieju i musimy wszystko szczegotowo zaplanowac, aby potem bez problemu 

rozliczyc projekt. Konkurs b~dzie rozgrywany przez 4 kolejne niedziele sierpnia. 

- Radna Barbara Kwiejda zapytata czy sprz~t do czyszczenia ulic b~dzie przejezdzat ulicami, ktorymi 

b~dzie szta procesja na Boze Ciato. 

- Wojt stwierdzit, ze sprz~t juz pracuje i b~dzie oczyszczat wszystkie ulice w Kotuniu. 

- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski poprosit 0 koszenie poboczy przy drogach 

powiatowych. 

- Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek poprosita 0 wyrownanie parkingu przy stacji kolejowej 

w Koszewnicy. 

- Wojt wyjasnit, ze parking przy stacji kolejowej znajduje si~ w zarzqdzaniu PKP. Gmina nie moze 

wykonywac prac na nie swoim gruncie. W sprawie tego placu bytem razem z Sottysem z Koszewnicy 

na rozmowach z PKP w Siedlcach. Zaproponowalismy im przej~cie przez Gmin~ tego placu. Nie wiem 

jeszcze czy uda nam si~ go przejqc. W Kotuniu w ten sam sposob przej~lismy teren kolejowy 

i powstanie na nim targowisko i parkingi . 

- Radna Barbara Kwiejda zapytata czy Gmina ma jakies plany dotyczqce przej~cia budynkow po 

LlBELLI. 
- Wojt stwierdzit, ze Gmina nie ma takich planow. 

- Sottys wsi Jagodne poprosit 0 wykoszenie zakr~tow na drodze powiatowej w Pienkach. 

Sottys wsi t~ki Stanistaw Kukla poprosit 0 wyrownanie drogi z tqczki do Koszewnicy. 

Wi~cej gtosow w dyskusji ani spraw roznych nie byto. 

Ad pkt. 11 

Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq gtosow (za-14, wstrzymat si~-l) w gtosowaniu 

jawnym. Gtos wstrzymujqcy nalezy do radnego, ktory byt nieobecny na poprzedniej sesji. 

Ad pkt. 12 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. l\jast~pnie zamkn~ta Obrady XLV Sesji Rady Gminy Kotun . 

Jastrz~bska 


